

# 國際講習會

## International Assembly

---

國際講習會灌輸、激勵、激發地區總監當選人在他的地區內去領導扶輪社社員們。

The International Assembly educates, motivates, and inspires district governors-elect to lead Rotarians in their districts.

透過全體會議、小組討論、以及聯誼的活動，未來的總監得到在未來的一年他們所需要的實際的訊息。這次訓練會議是以國際扶輪社長當選人、扶輪基金會保管委員會主委當選人，和其他資深扶輪領導人，例如國際扶輪前社長、現任的國際扶輪理事和前扶輪基金會保管委員會主委，他們分享他們的知識和經驗。與會者資訊以及與其他來自世界各地總監當選人想法的交流，創造出促進未來的計劃和一生的友誼與聯誼。

Through plenary sessions, group discussions, and fellowship activities, future governors get the hands-on information they'll need for the coming year. This training meeting features speeches by the RI president-elect, Rotary Foundation trustee chair-elect, and other senior Rotary leaders, such as past RI presidents, current RI directors, and past Foundation trustee chairs, who share their knowledge and experience. Participants exchange information and ideas with other governors-elect from around the world, creating bonds that foster future projects and a lifetime of friendship and fellowship.

誰參與：地區總監當選人

地點：美國加利福尼亞州聖地亞哥

時間：

- 2011年1月16-22
- 2012年1月15-21
- 2013年1月13-19
- 2014年1月12-18

**Who participates:** District governors-elect

**Where:** San Diego, California, USA

**When:**

- 16-22 January 2011
- 15-21 January 2012
- 13-19 January 2013
- 12-18 January 2014

配偶培訓：國際講習會期間，配偶去了解計劃以及國際扶輪基金會以及服務的機會和獎學金。

**Spouse training:** During the International Assembly, spouses learn about RI programs and the Foundation as well as opportunities for service and fellowship..